
Forsvarsudvalget

Til: Justitsministeren
Forsvarsministeren

Dato: 21. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministernes besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 295
Hvor mange dokumenter er afklassificerede af FE, mens selvsamme doku-
menter ikke er afklassificerede af PET, og hvad er grunden hertil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V), Gitte Lillelund
Bech (V) og Karsten Lauritzen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. maj 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Troels.Poulsen@ft.dk, Git-
te.Bech@ft.dk, karsten.lauritzen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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